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Tid och plats
Datum: 2024-02-08

Tid: 12:15
Plats: E:1123

Protokoll för Intern-möte I01/24
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Emil Sjöland E20
Vice Studierådsordförande Emilia Österlund BME22
Studierådssekreterare Klara Lööf E21
Utbildningsbevakare Moa Månsson E21

Studierådsfunktionärer
SRE-Ledamot Disa Fornell BME21
SRE-Ledamot Klara Andersson BME22
SRE-Ledamot Elsa Gustafsson BME22 X
SRE-Ledamot Chirstoffer Palmér BME20
SRE-Ledamot Linus Raväng E20
SRE-Ledamot Joel Bergstand E22
Skyddsombud,likabehandling Lovisa Ahlvin BME21
Skyddsombud,likabehandling Matilda Sibley BME22 X
HTF-ansvarig Johanna Engsner BME21
HTF-ansvarig Lovisa Palm BME21

Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Emil Sjöland förklarade mötet öppnat kl 12:17

§2 Val av mötesordförande Beslut

Emil Sjöland valdes till mötesordförande.

§3 Funktionärsrapporter Information

A) Likabehandling

Kontaktat studentprästerna för utblingning av styrelsen. Förbereder för funktionärsut-
blingen. Testat mailen. 2 Kollegiemöten, diskuterat vad som ska tas upp på utblingnar
och vad man som ombud ska lägga sig i eller inte.

B) HTF

Haft sitt första möte och fått ansvarsområden. Träffat projektgruppen och haft en kic-
koff. Ska sätta upp posters. Rekryteringen av faddrar har påbörjats. Pratat med influ-
encers för att promota för sektionen.

C) SRE-ledamöter

Inget att rapportera.
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D) Utbildningsbevakare

Varit på möte med SKY-X. Hållt i grundblocksmöte.

E) Vice-Studierådsordförande

Börjat kolla på datum för specialiseringsmingel.

F) Studierådsordförande

Varit på PLED-möten. Diskuterar studentrepresentanter för masterkursena. Försökt
höja medvetandet om avancerade nivåmöten. Planerat funktionärsutbildning

§4 Övrigt Diskussion

A) Val av årets lärare

Patrik Persson har valts till årets lärare.

B) Likabehandningsband på nollning

Diskution om band för att signalera vilka likabehandling är under nollningen och att
nollorna ska kunna ta kontakt med. Diskusition om man ska vara nykter för att få ha
bandet. likabehandlings ska ha ytterligarte konversation med nollU om detta.

§5 Mötets avslutande Beslut

Emil Sjöland förklarade mötet avslutat kl 12:38.

Emil Sjöland
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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